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ВЪПРОС С ИСКАНЕ ЗА УСТЕН ОТГОВОР, ПОСЛЕДВАН ОТ РАЗИСКВАНЕ O-0066/07
съгласно член 108 от Правилника за дейността на ЕП
от Glyn Ford, Giles Chichester, Graham Watson, Arlene McCarthy, Peter Skinner, Baroness 
Nicholson of Winterbourne, Elizabeth Lynne, Baroness Sarah Ludford, Toine Manders, David Martin, 
Glenys Kinnock, Claude Moraes, Erika Mann, Alexandra Dobolyi, Ana Maria Gomes, Robert Evans, 
Christopher Heaton-Harris, Reino Paasilinna, Marianne Mikko, Stephen Hughes, Stavros Lambrinidis, 
Malcolm Harbour, Bill Newton Dunn, Catherine Stihler, Sérgio Sousa Pinto, Jan Andersson, Linda 
McAvan, Luisa Morgantini, Jan Marinus Wiersma, Harlem Désir, Jo Leinen, Zita Gurmai, Caroline 
Lucas, Brian Simpson, Barbara Weiler, Christel Schaldemose, Neena Gill, Benoît Hamon, Michael 
Cashman, Udo Bullmann, Corina Creţu и Glenis Willmott
към Комисията

Относно: Пожарна безопасност в хотелите

На 18 август 2007 г. при пожар в хотел „Пенхалоу“ (Penhallow Hotel) в Нюки (Newquay), 
Северозападна Англия, загинаха трима души.

Въпреки че впоследствие се обсъждаше със загриженост липсата на ресурси по отношение на 
броя на наличните пожарникари и пожарни автомобили със стълби с въртящи се платформи, 
факт е, че не са били монтирани противопожарни спринклери.

Тази трагедия е още един пример за тенденция, която изглежда съществува на европейско 
равнище. Само през последните три години е имало най-малко 60 смъртни случая при пожари 
в хотели, като те всички са били в хотели без монтирани спринклери, докато в хотелите, 
оборудвани с тези устройства, е нямало жертви. Счита ли Комисията, че събирането на 
статистически данни за целия ЕС би спомогнало за изграждане на точна представа за броя на 
загиналите и ранените при пожари в хотели?

Понастоящем клиентите на хотелите в Европа са изложени на различна степен на риск поради 
липсата на единни стандарти, като Унгария е страната с най-добро обезопасяване със 
спринклери, във Франция монтирането на тези устройства не е задължително, а в други 
държави-членки положението е междинно.

Счита ли Комисията, че противопожарните спринклери биха могли да бъдат ефективно 
средство за подобряване на пожарната безопасност в хотелите, ако се монтират в 
новопостроени хотели или по пътищата за евакуация? Смята ли Комисията, че въвеждането в 
ЕС на общи стандарти за пожарна безопасност би било от полза за гражданите?

Комисията обсъжда въпроса за пожарната безопасност в хотелите от 1986 г. насам и все още 
не е взето окончателно решение.
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